

人染色体8p11 (*CHRN3-CHRNA6*) 区域基因多态性与中国汉族人群肺癌易感性的相关性

张晓博¹, 赵振宏¹, 陈红岩¹, 王久存¹, 钱吉¹, 杨亚军¹, 魏庆义², 黄建³, 卢大儒¹

1. 复旦大学生命科学学院遗传工程国家重点实验室, 上海 200433 2. 美国德州大学M.D.Anderson癌症中心流行病学系, 休斯顿 TX 77030-3721 3. 上海交通大学基础医学院生物学与分子细胞生物学系, 上海 200025

Human chromosome 8p11 (*CHRN3-CHRNA6*) region gene polymorphisms and susceptibility to lung cancer in Chinese Han population

ZHANG Xiao-Bo¹, ZHAO Zhen-Hong¹, CHEN Hong-Yan¹, WANG Jiu-Cun¹, QIAN Ji¹, YANG Ya-Jun¹, WEI Qing-Yi², HUANG Jian³, LU De-Ru¹

1. State key laboratory of Genetic Engineering, The Institute of Genetics, School of Life Sciences, Fudan University, Shanghai 200433, China 2. Department of Epidemiology, The University of Texas M.D. Anderson Cancer Center, Houston, Texas, TX 77030-3721, USA 3. Department of Biochemistry and Molecular Cell Biology, Basic Medical College, Shanghai Jiaotong University, Shanghai 200025, China

摘要

图/表

参考文献

相关文章 (15)